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Beslutningsreferat af bestyrelsesmøde afholdt 15.08.23  

hos Allan Christensen, Natalvej 31.  
Dagsorden:   

A. Gennemgang af referatet fra sidste møde.  

B. Orientering fra formanden og emner til beslutning.  

C. Gennemgang af emner fra erindringsliste.  

D. Orientering fra kassereren. 

E. Orientering fra tilsynsførende.  

F. Evt. orientering fra ad hoc udvalg.  

G. Eventuelt.  

H. Næste bestyrelsesmøde. 

I. Godkendelse af protokol  

------- o -------  

Deltagere: Allan Christensen, Kevin Nielsen, Jens Chr. Andersen, Erling Hansen og Ole Dalsgaard. 

Afbud fra: Ingen. 

 

Ad punkt A. Referatet fra sidste møde blev ikke gennemgået af hensyn til 

tidshorisonten. 

 

Ad punkt B. Formanden orienterede om, at Stofa skifter navn til Norlys – vi har modtaget en tidsplan 

over og om forløbet, men vi må ikke offentliggøre den på nuværende tidspunkt, idet alle medlemmer 

bliver orienteret via mail eller brev på samme tid – formentlig i ugerne 34 og 35. 

Efter den orientering vil alle medlemmer i uge 37 være orienteret om navneskiftet og konsekvenserne 

af navneskiftet. Som hovedregel vil der ikke være ændret noget i kundeforholdet – det eneste, der vil 

være synligt, vil være ændringen af logoet. 

Som foreningen Stofa Vestamager, vil det være en rigtig god idé også at skifte fra Stofa Vestamager til 

Norlys Vestamager, og det kræver en ændring af foreningens vedtægter og køb af nyt navn til 

hjemmesiden. 

Ole Dalsgaard fik til opgave at undersøge mulighederne for at skifte navnet på hjemmesiden, så den er 

klar efter den kommende generalforsamling, hvor vedtægterne søges ændret. 

I tiden frem til næste generalforsamling vil bestyrelsen ligeledes forberede navneskiftet på foreningen. 

Ud over navneændringen orienterede formanden om en kommen event – tidligere ”Stofadagen” – nu 

Norlys ”Sensommertour”, der afholdes i Fensmark den 31.08.23. Foreløbig deltager formanden og Ole 

Dalsgaard. 

 

Ad punkt C. Der var ingen emner til erindringslisten. 

 

Ad punkt D. Kassereren har orienterede om regnskabet, der blev taget til efterretning. 

Ad punkt E. Tilsynsførende har ikke haft nogen henvendelser. 
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Ad punkt F. Der var ikke noget fra udvalg.  

Ad punkt G. Der var ingen emner til eventuelt. 

Ad punkt H. Næste bestyrelsesmøde blev ikke fastsat, idet emnerne efterhånden er begrænset, så hvis 

der viser sig emner til drøftelse, vil der blive indkaldt til møde.  

Ad punkt I. Referatet blev godkendt.  

 

                 Allan Christensen,       Erling Hansen  

 formand.          sekretær. 


